
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 293/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση συνδιοργάνωσης του Δήμου με 
τη Δημόσια Κεντρική Βιβλιοθήκη 
Βέροιας εκδήλωσης παρουσίασης βιβλίου 
και κάλυψης μέρους των δαπανών. 

 
       Σήμερα 9 Μαϊου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-5-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
                 Παρόντες                                            Aπόντες                     Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                             Πάρεδροι 
1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Κ. Μιχαηλίδης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Ποταμόπουλος 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι 

κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 280/2005 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Γ. 

Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 282/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Δελαβερίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 283/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Σ. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Π. Ποταμόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 284/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 

21. Μ. Γαβρίδης 7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 285/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. 
Φουρνιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 286/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Μ. Δημούλα, Χ. Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  287/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Μ. Δημούλα. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 288/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. 
Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 289/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 292/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 296/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 297/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 299/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 300/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-5-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Μετά από την εξαιρετικά επιτυχημένη συνδιοργάνωση της Εκδήλωσης 
Παρουσίασης του Βιβλίου «Η Σούμα» του Διονύση Σαββόπουλου, που 
πραγματοποιήθηκε το Σάββατο 23 Απριλίου 2005, στην «Εληά», από τον Δήμο μας 
και την Δημόσια Κεντρική Βιβλιοθήκη Βέροιας, διατυπώνεται η πρόταση από τους 
συνδιοργανωτές, για την παρουσίαση και ενός ακόμη ενδιαφέροντος βιβλίου (που, 
κατά σύμπτωση, έχει εκδοθεί και αυτό στον «Ιανό» του Κυρίου Νίκου Καρατζά, στην 
Θεσσαλονίκη):  του βιβλίου «Ο Πολιτισμός των Γηπέδων», του Κυρίου Χρήστου 
Ζαχόπουλου, Γενικού Γραμματέα του Υπουργείου Πολιτισμού.   

Όπως είναι γνωστό, περί τα τέλη Μαΐου 2005 διοργανώνεται, στην 
Θεσσαλονίκη, το Διεθνές Φεστιβάλ Βιβλίου, στις εκδηλώσεις και τις εργασίες του 
οποίου θα συμμετέχει και ο Κύριος Γενικός Γραμματέας του ΥΠΠΟ.   

(Υπενθυμίζεται σχετικώς πως το Δημοτικό Συμβούλιο, σε προηγούμενη 
Συνεδρίασή του, αποφάσισε να αναλάβει ο Δήμος την μετακίνηση μαθητών Σχολείων 
της Βέροιας στο Φεστιβάλ Βιβλίου της Θεσσαλονίκης, με παράλληλη μετακίνηση 
συγγραφέων και εκδοτών, την ίδια μέρα, στην Βέροια).   

Περίπου τις ίδιες ημερομηνίες με το Φεστιβάλ Βιβλίου μπορεί να διοργανωθεί 
η παρουσίαση στην Πόλη μας του ως άνω βιβλίου του  Κυρίου Γενικού Γραμματέα 
του ΥΠΠΟ, με την συνεργασία του Δήμου μας, και της Δημόσιας Κεντρικής 
Βιβλιοθήκης Βέροιας (ο ακριβής προσδιορισμός της ημερομηνίας θα καθορισθεί από 
τον ίδιο τον συγγραφέα, και τον εκδοτικό οίκο).  

Γι αυτό και προτείνεται η ανάληψη της ως άνω συνδιοργάνωσης,  της οποίας 
οι (περιορισμένες) δαπάνες (που θα καλύπτουν, π.χ., την προαναγγελία – προβολή 
της Εκδήλωσης, την κατάλληλη προετοιμασία της αίθουσας, κ.λπ.) θα επιμερισθούν 
μεταξύ των συνδιοργανωτών (Δήμου και Βιβλιοθήκης), και όσες αναλογούν στον 
Δήμο μας θα τεθούν υπόψη του Συμβουλίου, σε επόμενη Συνεδρίασή του, για να 
αντιμετωπισθούν, σε βάρος των οικείων πιστώσεων (δημοσίων σχέσεων, κ.λπ.) του 
ισχύοντος Δημοτικού Προϋπολογισμού. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν ξέρω κε Πρόεδρε αν σε κάθε δημ. συμβούλιο θα έχουμε 

κι ένα θέμα συνδιοργάνωσης με τη Δημ. Κεντρική Βιβλιοθήκη. Δεν θα μπω στην 
ουσία του ζητήματος αλλά αυτές οι συνδιοργανώσεις θα έπρεπε να γίνουν με τους 
«όμορους» ή παρεμφερείς φορείς μας δηλ. με την Δημοτική Επιχείρηση Πολιτισμού 
ή με έναν φορέα του Ενιαίου Φορέα Πολιτισμού. Δεν ξέρω αν όλη αυτή η διαδικασία 
γίνεται για να βγάζει ένα λογύδριο ο κ. Δήμαρχος ή όποιος παρίσταται από την 
Δημοτική σας παράταξη. Νομίζω ότι στην ουσία του ζητήματος δεν μπαίνετε ποτέ 
αλλά προσπαθείτε να δημιουργήσετε εντυπώσεις. Δεν υπάρχει αντίρρηση στη 
συνδιοργάνωση αλλά δείτε το με τον σωστό τρόπο. 

Δήμαρχος: Δεν καταλαβαίνω γιατί η κα Ουσουλτζόγλου είναι αρνητική με τη 
συνεργασία που έχει αναπτύξει ο Δήμος με τη Δημόσια Κεντρική Βιβλιοθήκη, που 
ομολογουμένως έχει κάνει πετυχημένες εκδηλώσεις. Για κακή μας τύχη εκείνες τις 
ημέρες συνεδρίαζε το Δημ.  Συμβούλιο και κανένα λογύδριο δεν έβγαλα κα 
Ουσουλτζόγλου και στενοχωρήθηκα που δεν μπορούσα να παρευρεθώ στις 
εκδηλώσεις αυτές. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν ήμουν αρνητική, δεν ξέρω γιατί παρερμηνεύτηκε η 

παρέμβασή μου και καλό θα είναι να μην ανοίξουμε αυτό το θέμα. Απλά θέλω τα 
πράγματα να γίνονται όπως πρέπει και ο Δήμος δεν έχει καμία δουλειά να ασχολείται 
μ΄ αυτά τα ζητήματα, όπως δεν έχει καμία δουλειά ο Δήμος να αγοράζει βιβλία που 
δεν έχουν σχέση με την αυτοδιοίκηση. Από τη στιγμή που υπάρχουν κάποιοι άλλοι 
φορείς δεν μπορώ να καταλάβω γιατί πρέπει να γίνουν οι δημόσιες σχέσεις του 
Δημάρχου ή οποιουδήποτε μέσω κάποιων φορέων που κάνουν μία έτοιμη δουλειά 
μέσω κάποιων εκδοτικών οίκων. 

Δήμαρχος: Εγώ θέλω να το ανοίξουμε το θέμα και να μας πει λεπτομέρειες η 
κα Ουσουλτζόγλου για ποιες δημόσιες σχέσεις μιλάει. Απαγορεύεται στον Δήμο να 



κάνει εκδηλώσεις; Εχουμε μοιράσει τις αρμοδιότητες στις δημοτικές επιχειρήσεις και 
στα νομικά πρόσωπα και ο Δήμος θα ανοίγει μόνο το συρτάρι και θα δίνει λεφτά για 
να κάνουν άλλοι δημόσιες σχέσεις; Εγώ βέβαια δεν δέχομαι ότι κάνουμε δημόσιες 
σχέσεις αλλά προσφέρουμε έργο. Εμείς έχουμε αναπτύξει μία υψηλού επιπέδου 
συνεργασία με τη Δημόσια Κεντρική Βιβλιοθήκη και όλες οι εκδηλώσεις ήταν 
πετυχημένες. Αν στεναχωριέται η κα Ουσουλτζόγλου γιατί ήταν πετυχημένες με 
συνδιοργανωτή τον Δήμο αυτό είναι δικό της θέμα. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν έχω κανένα πρόβλημα, είναι γνωστό και ούτε θα σταθώ 

σ΄ αυτό το ζήτημα. Βεβαίως ήταν πετυχημένες οι διοργανώσεις αλλά το θέμα είναι 
ότι ένας Δήμος κι ένας Δήμαρχος έχει πολύ πιο σοβαρά ζητήματα ν΄ ασχοληθεί από 
μία βιβλιοπαρουσίαση. Υπάρχουν άλλοι δημοτικοί φορείς που μπορούν και είναι 
υποχρεωμένοι ν΄ ασχοληθούν, να τους ενισχύσουμε για να το κάνουν όσο καλύτερα 
γίνεται. Ασχοληθείτε λοιπόν με άλλα ζητήματα του Δήμου και αφήστε τους άλλους 
φορείς, που είναι και πολλοί, ν΄ ασχοληθούν με τα του οίκου τους. 

Δήμαρχος: Δεν ήμουν νωρίτερα ειλικρινής γιατί δεν είπα ότι ήμουν παρών σε 
μία εκδήλωση, αυτή του Διονύση Σαββόπουλου στην Εληά, που είχε πολύ κόσμο. Θα 
ζητήσω την άδεια της κας Ουσουλτζόγλου για το πώς θα ασκώ από εδώ και πέρα τα 
καθήκοντά μου σε μικρά ή μεγάλα προβλήματα; 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Δ. Δάσκαλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-5-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και σε αντίστοιχους, με τα έξοδα 
που τυχόν θ’ απαιτηθούν, Κ.Α. υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές πιστώσεις. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 218 (όπως αυτή αντικαταστάθηκε με τις παρ. 3 
και 4 του άρθρου 25 του Ν. 3202/03) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση του Δήμου με τη Δημόσια Κεντρική 
Βιβλιοθήκη Βέροιας εκδήλωσης-παρουσίασης του βιβλίου των εκδόσεων «Ιανό» με 
τίτλο «Ο πολιτισμός των Γηπέδων» του κ. Χρήστου Ζαχόπουλου, Γενικού 
Γραμματέα του Υπουργείου Πολιτισμού. 
 Β) Εγκρίνει την κάλυψη μέρους των δαπανών που τυχόν θ’ απαιτηθούν για 
τον παραπάνω σκοπό.  
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  293 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-5-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


